

Nouvelles GeoNB News

Coastal Erosion Application

2016-10-05

The Department of Energy and Resource Development has collaborated with GeoNB to bring you the [New Brunswick Coastal Erosion application](#). The interactive map shows points of erosion, stability and accumulation along the coast of Eastern New Brunswick. The coastal erosion data has been calculated by examining aerial photos of the coastline that have been captured over the past 6 or 7 decades. You can view the Coastal Erosion application on the [GeoNB Applications page](#).



Application d'érosion côtière

2016-10-05

Le ministère du Développement de l'énergie et des ressources a conçu en collaboration avec GeoNB la [nouvelle application d'érosion côtière du Nouveau-Brunswick](#). La carte interactive montre des points d'érosion, de stabilité et d'accumulation le long de la côte est du Nouveau-Brunswick. Les données d'érosion côtière ont été calculées en examinant des photographies aériennes de la ligne de côte prises au cours des six à sept dernières décennies. Vous pouvez vous familiariser avec l'application d'érosion côtière en consultant la [page des applications de GeoNB](#).

